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          Încheiat azi 26.11.2021, 

          Cu ocazia ședinței ordinare a Consiliului Local Șirineasa, județul Vâlcea. 

          Şedinţa îşi desfăşoară lucrările online. 

          În urma apelului nominal, sunt prezenţi la şedinţă următorii membrii ai consiliului 

local: BÎZGAN GHEORGHE, MANDA ION-MĂDĂLIN, STĂNESCU CRISTINA -IOANA,        

SĂRARU DAN-CĂTĂLIN, TĂNASIE ION, TRUȚĂ NICOLETA - RAMONA , CODREANU 

CONSTANTIN-ALIN, OLTEANU ION MARIAN, BANU ELENA, POPA CONSTANTIN – 

CĂTĂLIN și TĂRĂȘILĂ MARIA, astfel participă un număr de  11 consilieri din totalul de 

11 consilieri în funcție.                         

În conformitate cu prevederile O.U.G nr.57/2019, privind Codul administrativ, cu 

modificările și completările ulterioare,  participă la şedinţă d-l Streinu Ion, primar  şi d-l 

Popescu Gh. Paul, secretar general al comunei.  

D-l președinte de ședință, Ion-Marian Olteanu dă citire ordinii de zi: 

1.- aprobarea procesului verbal al ședinței anterioare; 

2. – proiect de hotărâre privind aprobarea execuției bugetului local la data 

de 30.09.2021- inițiator primar prin compartimentul contabilitate, buget-finanțe, 

impozite și taxe locale; 

3. – proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri 

şi cheltuieli al comunei Șirineasa, judeţul Vâlcea, pentru anul 2021 – inițiator primar 

prin compartimentul contabilitate, buget-finanțe, impozite și taxe locale; 

4.- proiect de hotărâre privind aprobarea finanțării ,,Pomului de Crăciun” 

din bugetul local al comunei Șirineasa, județul Vâlcea – inițiator primar prin 

compartimentul contabilitate, buget-finanțe, impozite și taxe locale; 

5. – proiect de hotărâre privind stabilirea impozitelor și taxelor locale în 

comuna Șirineasa, județul Vâlcea, pentru anul fiscal 2022- inițiator primar prin 

compartimentul contabilitate, buget-finanțe, impozite și taxe locale; 

6. – Diverse;   

        La pct.1 al ordinii de zi, potrivit dispozițiilor art.138 alin. 15 din O.U.G 

nr.57/2019, privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulteiroare, se 

supune la vot procesul-verbal al ședinței anterioare, în urma exprimării votului, se 

aprobă cu 11 voturi. 

D-l Ion-Marian Olteanu, președinte de ședință, supune discuțiilor proiectul de 

hotărâre corespunzător pct. 2., nefiind discuții, la acest proiect, dezbătut în ședința pe 

comisii, avizul comisiilor reunite fiind de admitere a proiectului de hotărâre așa cum a 

fost inițiat, supune la vot proiectul de hotărâre, în urma exprimării votului, se adoptă cu 

11 voturi pentru. 

D-l Ion-Marian Olteanu, președinte de ședință, supune discuțiilor proiectul de 

hotărâre corespunzător pct. 3., nefiind discuții, la acest proiect, dezbătut în ședința pe 

comisii, avizul comisiilor reunite fiind de admitere a proiectului de hotărâre așa cum a 



fost inițiat, supune la vot proiectul de hotărâre, în urma exprimării votului, se adoptă cu 

11 voturi pentru. 

D-l Ion-Marian Olteanu, președinte de ședință, supune discuțiilor proiectul de 

hotărâre corespunzător pct. 4., nefiind discuții, la acest proiect, dezbătut în ședința pe 

comisii, avizul comisiilor reunite fiind de admitere a proiectului de hotărâre așa cum a 

fost inițiat, supune la vot proiectul de hotărâre, în urma exprimării votului, se adoptă cu 

11 voturi pentru. 

D-l Ion-Marian Olteanu, președinte de ședință, supune discuțiilor proiectul de 

hotărâre corespunzător pct.5., nefiind discuții, la acest proiect, dezbătut în ședința pe 

comisii, avizul comisiilor reunite fiind de admitere a proiectului de hotărâre așa cum a 

fost inițiat, supune la vot proiectul de hotărâre, în urma exprimării votului, se adoptă cu 

11 voturi pentru. 

D-l Constantin-Alin Codreanu, consilier local, primăria poate iniția un proiect de 

asfaltare a drumurilor de tarla. 

D-l Ion Streinu, primar, deocamdată avem probleme cu aceste drumuri, deoarece, 

atunci când  s-au emis titlurile de proprietate, punerea în posesie a unor proprietari s-a 

făcut prin ocuparea anumitor porțiuni din acestea, întrerupându-le, astfel modernizarea 

lor fiind îngreunată. A fost luată legătura cu o firmă de profil în vederea realizării unui 

proiect privind stațiile de reîncărcare pentru vehiculele electrice. 

Neexinstând alte discuții, d-l Ion-Marian Olteanu, președinte de ședință  declară 

lucrările ședinței ordinare închise. 

 

 

Președinte de ședință,                                                 Secretar general comună, 

 

         Ion-Marian Olteanu                                                  jurist Paul Gh.POPESCU 


